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P r o t o k ó ł    Nr V/2019 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  31  stycznia  2019  roku 

odbytej w sali posiedzeń  
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  930  do  1130  
 

 
Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach V sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Porządek obrad V Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

           1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 

    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

           2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

 
 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS 

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr V/21/2019   
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania pomocy społecznej w formie zasiłku 
celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób wskazanych                  

w wieloletnim rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019 – 2023.      
     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr V/22/2019   

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr V/23/2019   
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7. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2019.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr V/24/2019   

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na sfinansowanie zadania 
pod nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej                      

i tłocznej wraz z przyłączami, tłoczniami, przepompowniami i liniami 
zasilania energetycznego w miejscowości Płocicz". 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr V/25/2019   

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 

       a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
       b/ dyskusja 
       c/ podjęcie uchwały Nr V/26/2019   

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński”. 
       a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor   
       b/ dyskusja 

                  c/ podjęcie uchwały Nr V/27/2019   
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu 
Krajeńskim. 

       a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz              
                  b/ dyskusja 

         c/ podjęcie uchwały Nr V/28/2019   

 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Kamień Krajeński.  
       a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący komisji          
       b/ dyskusja 

       c/ podjęcie uchwały Nr V/29/2019  
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 
       a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej             

       b/ dyskusja 
       c/ podjęcie uchwały Nr V/30/2019   
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej      

w Kamieniu Krajeńskim na 2019 rok. 
       a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej             

       b/ dyskusja 
       c/ podjęcie uchwały Nr V/31/2019   
  

15. Zapytania i wolne wnioski.  
 
16. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na V sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      

 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z IV sesji Rady 
Miejskiej. 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 

W przedmiotowym punkcie Burmistrz Kamienia Krajeńskiego udzielił 
również informacji na temat złożonych interpelacji.  

 
 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
 

Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Zofia 
Krzemińska.    

 
Przewodniczący zarządu mieszkańców samorządu Kamienia Krajeńskiego 

Edward Węglewski poruszył sprawę tworzenia stołówek szkolnych. Zapytał   
o to, na jakim etapie jest przygotowywanie wniosku w przedmiotowej 
sprawie. Wskazał, że w Kamieniu Krajeńskim była kiedyś stołówka szkolna, 

a na jej odtworzenie można pozyskać środki.    
 
Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Zofia Krzemińska 

poinformowała, że będzie polegało to na współpracy samorządu i szkół. Nie 
będzie to zadanie, którym zajmować się będzie MGOPS. Poinformowała 

również o rozmowie z Panem Burmistrzem w tej sprawie. Wskazała ponadto, 
że samo wyposażenie kuchni nie będzie stanowiło problemu, ale trzeba 
jeszcze zatrudnić ludzi oraz zapewnić dowóz posiłków do innych szkół. Nie 

ma warunków, aby w każdej szkole stworzyć stołówkę. W Kamieniu 
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Krajeńskim natomiast takie miejsce jest. Dyrektor Zofia Krzemińska 

poinformowała również o zaplanowanym w miesiącu lutym spotkaniu                   
z dyrektorami szkół w celu omówienia przedmiotowego programu. Jest to 

bardzo trudny temat i trwają wstępne rozmowy w przedmiotowej sprawie. 
Musi być zgoda dyrektorów szkół, ponieważ spadnie to na ich barki.    
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.   
 

Uchwała Nr V/21/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-
2023 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Zofia 
Krzemińska.    

 
Radny Jacek Kucharski wskazał, że przychody wszystkich rodzin rosną. 
Zapytał o przewidywaną liczbę osób, które dzięki podwyższeniu kryterium 

będą mogły skorzystać z takich posiłków.  
 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Zofia Krzemińska 
odpowiadając poinformowała, że w roku ubiegłym łącznie 288 osób 
korzystało z posiłków (dorosłych 95, a dzieci w szkołach 193). Posiłków                

w szkole wydawanych jest więcej, ponieważ rodzice również sami opłacają 
dziecku takie posiłki. Wskazała ponadto, że liczy na to, iż około 200 dzieci 

będzie jadło posiłki w szkołach.  
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.   
 
Uchwała Nr V/22/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania pomocy społecznej w formie zasiłku celowego 
na zakup posiłku lub żywności dla osób wskazanych w wieloletnim 
rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 
podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
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Uchwała Nr V/23/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr V/24/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2019 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na sfinansowanie zadania 
pod nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej 

wraz z przyłączami, tłoczniami, przepompowniami i liniami zasilania 
energetycznego w miejscowości Płocicz". 
    

Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn.    
 

Ad. b/ dyskusja  
 
J. Dobek – jaki jest przewidywany termin zwrotu? Kiedy pieniążki                      

z programu spłyną na spłatę tego kredytu?   
 
P. Gustyn – spłata kredytu następuje, tak ja wskazałem, po otrzymaniu 

środków unijnych, a powinno nastąpić to w ciągu 3 miesięcy od dnia 
rozliczenia inwestycji. 

 
J. Dobek – czyli kiedy?  
 

P. Gustyn – inwestycja ma być zakończona marzec-kwiecień. Myślę, że do 
sierpnia-września powinny te środki wpłynąć. One wpływają bezpośrednio do 
Banku Gospodarstwa Krajowego czyli my ich nawet nie widzimy.  

 
Ad. c/ Uchwała Nr V/25/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim            

z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 
Unii Europejskiej na sfinansowanie zadania pod nazwą „Budowa sieci 
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kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej wraz z przyłączami, tłoczniami, 

przepompowniami i liniami zasilania energetycznego w miejscowości Płocicz". 
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami 

za zaciągnięciem pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 
finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na 
sfinansowanie zadania pod nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

grawitacyjnej i tłocznej wraz z przyłączami, tłoczniami, przepompowniami                 
i liniami zasilania energetycznego w miejscowości Płocicz". 
 Głosów przeciw – brak 

 Głosów wstrzymujących się – brak  
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  
 

Przewodniczący zarządu mieszkańców samorządu Kamienia Krajeńskiego 
Edward Węglewski zapytał czy na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Kamieniu 

Krajeńskim można zamieścić aktywne formularze informacji i deklaracji 
podatkowych.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiadając poinformował, że będzie rozmawiał                 
w tej sprawie z informatykami urzędu. Ponadto nadmienił, że w połowie roku 
mają wejść formularze określone przez Ministerstwo Finansów. Wówczas 

formularze byłyby jednakowe.   
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr V/26/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie określenia wzorów formularzy informacji               
i deklaracji podatkowych podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Następnie ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  
 

Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Natalia 
Szczepańska.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr V/27/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Gminy Kamień Krajeński” podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 11. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr V/28/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnej 
Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim podjęta 
została w następujący sposób: 
14 głosów za 

  1 głos wstrzymujący się – J. Dobek 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 12. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji 

Statutowej – Jarosław Dobek.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr V/29/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Kamień Krajeński podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 13. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej – Kazimierz Warylak.    

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr V/30/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego podjęta została jednogłośnie 15 głosami 
za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 14. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej – Kazimierz Warylak.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr V/31/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
31 stycznia 2019 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w 
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Kamieniu Krajeńskim na 2019 rok podjęta została jednogłośnie 15 głosami 
za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 15. Zapytania i wolne wnioski.  

 
J. Kucharski – mam pytanie do Pana Burmistrza. Zbliża się sezon letni. 
Wiemy jakie były problemy z plażą nad jeziorem Mochel. Teraz zrobione są 

ładne pomosty. Mam pytanie na jakim etapie jest przygotowanie plaży 
miejskiej, aby mogła być ona strzeżona i mogli tam pracować ratownicy?  

 Druga sprawa – wiemy, że została zamknięta u nas placówka PKO BP. 
Wiem, że Pan Burmistrz odbył w przerwie rozmowę. Ze względu na dużą 
oglądalność naszych sesji proszę, żeby Pan Burmistrz przekazał trochę 

informacji dotyczących tego spotkania. Z tego co usłyszałem pojawił się jakiś 
promyk nadziei. 

 I jeszcze jedna sprawa właśnie w związku z tym, że nasze sesje cieszą 
się dużą oglądalnością. Mamy dużo zapytań, żądań, próśb od mieszkańców. 
Chciałbym powiedzieć, że to, że te sprawy nie padają na sesji to nie znaczy, 

że się nimi nie zajmujemy. Omawiamy te sprawy na różnych spotkaniach, na 
komisjach. Naprawdę zajmujemy się tymi sprawami.          
 

W. Głomski – jeżeli chodzi o plażę to jest to w toku. Będziemy podejmować 
stosowną uchwałę, ale czy będzie ratownik tego nie wiem. Wszystko zależy od 

tego czy zgłoszą się chętni do prowadzenia tego kąpieliska. Były już takie 
sytuacje, że pomimo przeznaczonych środków na ratowników nie było 
chętnych. Musi być plaża strzeżona przez 2 osoby.   

 Pan Jacek wspomniał o rozmowie w sprawie PKO. Rzeczywiście odbyła 
się w przerwie taka rozmowa i stąd moje spóźnienie. Przyjechały Panie, które 

prosiły o przekazanie informacji, że jeżeli znalazłby się ktoś chętny w Gminie 
Kamień Krajeński do prowadzenia ajencji to zapraszamy. Jesteśmy otwarci, 
żeby taka placówka powstała.  

 
J. Kucharski – jeżeli chodzi o plażę to możemy powiedzieć, że jak znajdą się 
ratownicy to plaża będzie strzeżona?  

 
W. Głomski – będzie strzeżona. Jestem zdziwiony całą procedurą z tym 

związaną, ponieważ załatwiamy to już 3 miesiące.  
 
N. Marciniak – Panie Burmistrzu, z tego co pamiętam chyba pod koniec 

stycznia miało się odbyć spotkanie w GDDKiA. Chciałam zapytać o naszą 
obwodnicę i na jakim jesteśmy etapie?  
 

W. Głomski – nie odbyło się jeszcze takie spotkanie. Jutro wybieram się do 
GDDKiA. Dlatego też nie mówiłem o tym w sprawozdaniu. Gdyby odbyło się 

takie spotkanie to bym Państwa poinformował.  
 
S. Skaja – dziękuję wszystkim zaangażowanym w bal charytatywny dla 

Wiktorii. Wielki szacunek dla radnych, którzy się pięknie zaangażowali. 
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Również podziękowania dla wspaniałej ekipy z Obkasu i Orzełka. Byłem pod 

wielkim wrażeniem jak bardzo w obliczu takiej tragedii ludzie potrafią się 
zjednoczyć. Wiktoria jest już członkinią 2 fundacji. Będziemy walczyć, aby ta 

proteza jak najszybciej się pojawiła. Mamy już zebraną 1/5 potrzebnej kwoty. 
Wszystko idzie w dobrym kierunku. Dziękuję wszystkim zaangażowanym 
mieszkańcom. Przyszło bardzo wiele osób i wiele osób dało pieniądze. Cieszę 

się, że nasza gmina jest tak fajnie zgrana.  
 
M. Betin – również chciałem podziękować wszystkim, którzy przyczynili się 

do loterii fantowej, którą organizował nasz LZS w Płociczu, również na rzecz 
Wiktorii. Dziękuję Panu Burmistrzowi i Panu Staroście za przekazane fanty. 

Zebraliśmy również fajną kwotę, która myślę, że przyda się Wiktorii. 
Podziękowania kieruję też do firm, które przekazały datki na tę loterię.  
 Druga sprawa – chodzi o stypendium dla Kacpra Kłosa. Kacper jest 

obecnie kontuzjowany. Z własnej kieszeni musiał wyłożyć środki na operację. 
W tym roku będzie startował w mistrzostwach świata seniorów oraz                      

w mistrzostwach Europy do lat 20. Ma także szansę reprezentowania nas na 
olimpiadzie w Tokio. Jeśli jest taka możliwość myślę, że takie stypendium              
w jakiś sposób pomogłoby mu.     

 
W. Głomski – cieszę się, że jest taki zawodnik. Natomiast co do stypendium 
będziemy rozmawiali na komisjach. Będę chciał znać stanowisko Rady                    

i wtedy będzie stanowisko Urzędu.  
 

J. Kucharski – chciałbym też powiedzieć, że rozpoczęły się prace w oświacie 
nad organizacją nowego roku szkolnego. Wczoraj odbyło się spotkanie 
robocze. Czy przewodniczący rady rodziców mógłby zabrać głos i przedstawić 

Radzie i mieszkańcom wstępne założenia? Pewne dyskusje trwają i żeby nie 
było mówione, że nie zajmujemy się tymi sprawami.     

 
K. Warylak – wracając do balu charytatywnego ja również chciałbym 
serdecznie podziękować wszystkim jego organizatorom.  

 
E. Węglewski – wczoraj na prośbę Pana Burmistrza spotkała się komisja 
powołana w celu rozwiązania problemu rozmieszczenia dzieci. Na dzień 

dzisiejszy w budynku szkolnym przy ul. Szkolnej zajęte są wszystkie 
pomieszczenia, razem z bawialnią. Miała ona służyć przedszkolakom, ale jest 

tam klasa. Mam nadzieję, że od przyszłego roku stołówka będzie również 
pełniła swoją funkcję. Przy ul. Sępoleńskiej 3 jest 7 pomieszczeń i na ul. 
Witosa są 3. Pan Burmistrz podejmie decyzję, a my możemy tylko 

proponować. Proponujemy, żeby klasy starsze przeszły do budynku przy ul. 
Sępoleńskiej i Witosa. Była propozycja przedszkola, ale my mówimy                       
o rozwiązaniach bezkosztowych. W tym momencie nie ma na nic pieniędzy. 

Dlatego jest taka propozycja, żeby przenieść klasy starsze. Klasy 6, 7 i 8 
chodziłyby na ul. Sępoleńską i na Witosa. Propozycja jest, aby zatrudnić 

osobę, która będzie bezpiecznie przeprowadzała młodzież między budynkami 
i może robić jeszcze coś innego na rzecz szkoły. Innego wyjścia na dzień 
dzisiejszy nie mamy. Dobrym rozwiązaniem byłoby wybudowanie budynku 
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dydaktycznego przy sali, w kierunku ul. Topolowej. Wówczas można by np. 

zostawić 0-3 na ul. Szkolnej, a starsze dzieci byłyby na ul. Witosa, Topolowej.       
 

S. Skaja – chciałbym wstawić się za nauczycielami. Dla mnie przeniesienie 
tylko 6, 7 i 8 klasy nie jest do końca rozwiązaniem. Jeżeli już przenosić to 
cały etap edukacyjny więc klasy 4-8. Dla nauczycieli taka sytuacja będzie 

bardzo uciążliwa, ponieważ jest prawdopodobieństwo, że w trakcie jednego 
dnia będą musieli pracować i na Szkolnej, Witosa i Sępoleńskiej. Będą 
musieli biegać na przerwach, a nauczyciel też potrzebuje np. skorzystać                  

z toalety czy coś zjeść. Oczywiście można by wydłużyć przerwy, ale jest to 
związane ze zmianą wszystkich dowozów, długości trwania lekcji itd. Kiedy 

pracowałem w gimnazjum była taka sytuacja, że było bardzo dużo klas i się 
wszyscy pomieścili. Wydaje mi się, że gdybyśmy przenieśli klasy 4-8 to 
udałoby się to ogarnąć. Łatwiej byłoby nauczycielom przemieszczać się                   

z Sępoleńskiej na Witosa niż krążyć po całym mieście. Oczywiście 
najwspanialszym pomysłem byłoby przenieść przedszkole na ul. Sępoleńską, 

ale tak jak już rozmawialiśmy to byłyby bardzo wysokie koszty. Fantastyczny 
jest pomysł Pana Burmistrza, aby dobudować budynek dydaktyczny przy ul. 
Witosa. Mam nadzieję, że dobro nauczycieli w naszym miasteczku zostanie 

wzięte pod uwagę.      
 
W. Głomski – myślałem, że ten temat omówimy na innej sesji, ale jesteście 

Państwo świeżo po spotkaniu. Spotkanie odbyło się na moją prośbę. Nie będę 
ukrywał, że wnioski komisji są podobne do moich. Z tego się cieszę. Patrząc 

na ul. Szkolną jest tam bawialnia, wszystko przystosowane dla 
przedszkolaków. Nie musimy nic remontować. Bezpieczeństwo jest daleko 
zachowane. Dobrze gdyby tam było przedszkole i 0-3. Z kolei 4-8 na ul. 

Sępoleńskiej i Witosa. Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo to dzieci nie przechodzą 
już tak jak na początku powstania gimnazjum przez drogę krajową. Sale 

lekcyjne były w bibliotece i straży. To najgorsze już odeszło. Dodatkowo teraz 
opracowywaliśmy organizację ruchu drogowego. Chciałbym, żeby ul. Przykop 
była tylko ulicą jednokierunkową. Zobaczymy jaki będzie odbiór 

społeczeństwa. Na pewno część osób nie będzie zadowolona. Ze względów 
bezpieczeństwa uważam, że to byłoby bardzo dobre rozwiązanie. 
Zwiększyłoby to też bezpieczeństwo dzieci przechodzących z budynku przy 

ul. Sępoleńskiej do budynku na ul. Witosa. Wracając do propozycji, żeby 
przy ul. Sępoleńskiej było przedszkole, mamy doświadczenie z poprzedniej 

kadencji ile kosztuje remont. Myślę, że remont tego budynku wyniósłby 
około 400.000 zł – 500.000 zł. Lepiej wybudować budynek dydaktyczny przy 
sali na ul. Witosa. Wtedy byłaby uporządkowana oświata na długie lata                  

i zapewnione bezpieczeństwo dzieci. O to nam chodzi, aby dzieci były zdrowe 
i mogły się bezpiecznie uczyć.     
 

J. Kucharski – to stanowisko było wypracowane na teraz. Propozycje były 
inne, ale to wiązało się z dłuższym czasem przygotowania i środkami. To nie 

znaczy, że nie było innych propozycji.   
 
S. Lubińska – chciałam zapytać Pana Burmistrza na jakim etapie jest sprawa 

połączenia Zamartego z Kamionką? Mówił Pan o bezpieczeństwie dzieci. 
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Teraz kolejna 2 dzieci z Kamionki będzie wędrowała do szkoły do Zamartego, 

bez chodnika, poboczem drogi krajowej.   
 

W. Głomski – zależy mi na tym połączeniu, ponieważ ścieżka od strony 
Chojnic jest już budowana. Będę poruszał tę sprawę jutro. Pismo już też 
zostało przekazane. Myślę o wspólnym wykonaniu czyli GDDKiA, Wójt 

Szczepański i my.  
 
E. Stryszyk – nasze drogi lokalne, gminne są zawsze bardzo po zimie 

zniszczone. Chodzi mi również o drogi na wybudowania. Chciałbym, aby 
zakupiony został jakiś gruz czy kamień.   

 Druga sprawa – czy to jest prawda, że dzieci z 2 czy 3 klasy z Płocicza 
od września będą chodziły do Kamienia Krajeńskiego? Takie są u nas głosy.  
 

W. Głomski – nie wiem. Jest to w gestii oświaty. Mieliśmy takie przypadki, że 
rodzice chcieli, żeby dzieci były w szkole w Kamieniu Krajeńskim. 

 
E. Stryszyk – są takie osoby.   
 

Ad. 16. Zamknięcie obrad sesji.    
 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

V sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 

 
Na tym obrady V sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

     Protokołowała                                          Rady Miejskiej 

     /-/Izabela Turzynska 

                                                              /-/Kazimierz Warylak    


